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PROTOKÓŁ  Nr XVII/2016 

sesji Rady Miejskiej w Golczewie 

odbytej w dniu 20 czerwca 2016 r. 

 

Obrady sesji otworzył i przewodniczył Roman Dorniak, Przewodniczący Rady. 

Sesja została zwołana na wniosek grupy radnych. 

Poinformował, że przebieg sesji jest rejestrowany elektronicznie. 

Przywitał wszystkich radnych i zaproszonych gości. 

Rada obrady rozpoczęła o godzinie 14:45, zakończyła o godz.15:02. 

Roman Dorniak, Przewodniczący Rady stwierdził kworum i poinformował, że w obradach udział 

bierze 13 radnych, na ustawowy stan 15 radnych. Nieobecne Wanda Cieślikiewicz oraz Teresa 

Waszczenko. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

W obradach sesji uczestniczyli: Andrzej Danieluk, burmistrz; Lech Ferdynus, zastępca burmistrza, 

Ireneusz Wilk, sekretarz gminy Barbara Deszyńska, skarbnik gminy; Katarzyna Kurkierewicz, 

radca prawny oraz sołtysi sołectw Gminy Golczewo. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad. 1 Sprawy regulaminowe 

 

Na podstawie listy obecności przewodniczący obrad stwierdził kworum  

i poinformował, że Rada jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Przedstawił porządek obrad. 

 

1. Sprawy regulaminowe: 

1) otwarcie sesji i stwierdzenie kworum, 

2) przedstawienie porządku obrad. 

2. Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia kierunków działań Burmistrza Golczewa 

dotyczących zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Golczewo. 

3. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący obrad zapytał czy zasadnym jest aby punkt 10 tj. projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej Gminy Golczewo na 2016 r. był procedowany przed projektami 

uchwał w sprawie pożyczki i kredytu? 

 

Ad.2 Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia kierunków działań Burmistrza Golczewa 

dotyczących zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Golczewo. 

 

Przewodniczący obrad wniósł autopoprawkę w tytule uchwały i do projektu uchwały. Przedstawił 

treść uchwały po zmianie. Tytuł uchwały brzmi „w sprawie wyznaczenia kierunków działań 

Burmistrza Golczewa dotyczących zagospodarowania przestrzennego związanego z rozwojem 

miejscowości i osad wiejskich na terenie gminy Golczewo”. Poinformował, że sesja została zwoła 

w trybie nadzwyczajnym. Projekt uchwały nie został zaopiniowany przez poszczególne komisje 

ale grupa radnych spotykała się i wypracowała swoje stanowisko w sprawie. Zrobili bilans zysków 

i strat. Bilans jest niekorzystny. Jest więcej strat niż zysku. Ze względu na to, że gmina jest perełką 

przyrodniczą, piękne jeziora, lasy, szlaki turystyczne, ścieżki rowerowe grupa radnych uważa, że 

inwestycja pod nazwą ferma norek spowoduje degradację środowiska naturalnego. Istotnym 

czynnikiem jest również aspekt humanitarny. Rozumie, że można hodować zwierzęta w celach 

konsumpcyjnych ale żeby zabijać zwierzęta aby nasycić czyjąś próżność to mu się nie podoba. 

Powiedział, również, że społeczeństwo wybrało radnych aby reprezentowali interesy gminy. Wolą 
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większości społeczeństwa jest brak zielonego światła dla tej inwestycji. Nawiązał do innych 

inwestycji. Powiedział, że w Madamie brak jest pracowników i sprowadzani są z Ukrainy. Nie ma 

jeszcze decyzji z Ministerstwa w sprawie powstania strefy ekonomicznej, która da duży zastrzyk 

kapitału a nie spowoduje perturbacji środowiskowych. Przy inwestycji fermy norek gmina jako 

turystyczna ma dużo do stracenia. Po rozmowach w kuluarach wie, że nastawienie radnych do tej 

inwestycji jest negatywne. Rada uchwałą wskazuje, sugeruje burmistrzowi w jakich kierunkach 

powinien się poruszać. 

 

Jaromir Marks, radny podziękował za przedstawienie projektu uchwały. Powiedział, że 

mieszkańcy powinni być zadowoleni z ich decyzji. 

 

Przewodniczący obrad poinformował, że jeden z radnych przygotował film o produkcji norek, 

który chciałby przedstawić. Warunki audiowizualne powodują, że jest słaba jakość tego filmu. 

Jego zdaniem ten film nic nowego nie doda.  

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr XVII/147/2016 
w sprawie wyznaczenia kierunków działań Burmistrza Golczewa dotyczących zagospodarowania 

przestrzennego związanego z rozwojem miejscowości i osad wiejskich na terenie gminy 

Golczewo, 13 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XVII/147/2016 stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Mieszkaniec miejscowości Samlino zapytał, czy podjęta uchwała zamknie drogę prawną 

inwestorowi czy będą jakieś kruczki prawne i ta inwestycja powstanie? 

 

Przewodniczący obrad wyjaśnił, że podjęta uchwała trafi do zaopiniowania do Wojewody. Jeżeli 

będą stwierdzone jakieś niezgodności w zapisie, Wojewoda może ją uchylić. Rada wskazała 

kierunki działania burmistrzowi. Tym kierunkiem jest zakaz lokalizacji ferm norek na terenie 

gminy Golczewo.  

 

Ad. 3 Zakończenie obrad. 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad, przewodniczący obrad zamknął XVII sesję Rady 

Miejskiej w Golczewie. 
 

Na tym protokół zakończono. 

 

                     Protokołowała:       Przewodniczył: 

 

    Podinspektor          Przewodniczący obrad 

Magdalena Zając              Roman Dorniak 

 


